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قلعهنویی: شرایط تراکتورسازی در نیم فصل دوم بهتر است

سرمربی تیم تراکتورسازی گفت: در نیمفصل دوم شرایط تیم تراکتورسازی بهتر از نیمفصل اول شده است.

سرمربی تیم تراکتورسازی گفت: در نیمفصل دوم شرایط تیم تراکتورسازی بهتر از نیمفصل اول شده است.
به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، امیر قلعهنویی امشب در کنفرانس خبری پیش از بازی تراکتورسازی تبریز با داماش گیلان اظهار
داشت: در نیمفصل دوم با حل مشکلات همچنین جذب نفرات خوب تیم تراکتورسازی در شرایط بهتری قرار گرفتهایم اما از بعد اینکه

تیمها به بلوغ تاکتیکی رسیدهاند و از تیم تراکتورسازی شناخت نیز پیدا کردهاند کار ما سختتر هم شده است.
وی افزود: بازیکنان ما باید پیروزی مقابل شاهین بوشهر را فراموش کرده و فقط برای کسب سه امتیاز بازی با داماش فکر کنند و خود

را درگیر مسائل غیرفوتبالی نکنند.
سرمربی تراکتورسازی تصریح کرد: در دور برگشت اجازه اشتباه نداشته و اگر نتوانیم از فرصتهای خود به نحو احسن استفاده کرده و

امتیازات لازم را کسب کنیم، قطعاً متضرر خواهیم شد.

* داماش حریفی سرسخت است
وی در مورد حریف تیمش در بازی هفته بیست و یکم عنوان کرد: در مقابل داماش بازی سختی خواهیم داشت، این تیم خط هافبک

خوب و شوتزنی دارد و تیمی با انگیزه بوده و از مربی جوانی نیز سود میبرد.
با این حال قلعهنویی برای بازی فردا امیدوار بود و گفت: اگر بتوانیم برنامههای تاکتیکی خود را اجرا کرده و بچهها دوندگی بازی مقابل

شاهین بوشهر را داشته و با انگیزه باشند، قطعاً نتیجه لازم را کسب خواهیم کرد.

* بازی به بازی جلو میرویم / ۳ بازی متوالی خانگی برای تراکتورسازی غنیمت بزرگی است
قلعهنویی در این مورد اظهار داشت: ما بازی به بازی جلو میرویم و به سه بازی خانگی خود فکر نمیکنیم چون معتقدیم تمرکز روی

این موضوع انرژی تیم را تحلیل میبرد.
وی اظهار داشت: ما باید نهایت استفاده از بازیهای خانگی خود را کرده و در وهله اول باید از بازی داماش به سلامت عبور کنیم.

* بازیکنان خوبی داریم
سرمربی سابق تیم ملی ایران از بازیکنان تیمش به نیکی یاد و بیان کرد: بازیکنان خوبی داریم و برخلاف نیمفصل اول دستمان خالی

نیست و امروز اگر بازیکنی انگیزه و آمادگی لازم برای حضور در میدان را نداشته باشد، بازیکن جایگزین برای وی داریم.

* مسائل مالی دغدغه تیم
قلعهنویی مسائل مالی را از دغدغههای تیمش ذکر کرد و گفت: یک موسسه مالی به تیم کمک کرده است اما دستمزدها پرداخت

نشده است.
وی تصریح کرد: بقیه تیمهای لیگ برتر فکر میکنم 60 درصد قراردادشان را گرفته باشند اما بازیکنان نباید به این مسائل فکر کنند و

بازیکنی که اهداف بزرگی در سر دارد باید ریاضت هم بکشد.
قلعهنویی در این مورد اظهار داشت: برای تیمی که خواهان موفقیت است بحث پشتیبانی بسیار مهم است که ما در این مسئله عقب

هستیم.
سرمربی تراکتورسازی به برنامه فشرده لیگ برتر اشاره کرد و گفت: چهار روز فاصله بین بازیهای لیگ، برنامه سنگینی برای تیمهاست
و ما نسبت به برنامه سازمان لیگ تمکین میکنیم و چون درگیر تنها یک جام هستیم شاید کمتر از بابت این فشردگی برنامه لطمه

بخوریم.
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